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Sikeres visszatérésen van túl a kétszeres magyar bajnok Szabó László, aki az elmúlt hétvégén egy 

évnyi kihagyás után állt újra rajthoz a tereprali országos bajnokság egy futamán a quados 

mezőnyben, és a pontszerző 7. helyen ért célba a Kapuvár közelében rendezett III. Admiral 

Rábaköz Kupán. Az XLavina Pap Motorsport versenyzője szerint távolléte alatt rengeteget 

fejlődött és gyorsult a sportág, a navigációnak viszont valamivel kisebb szerep jut, mint korábban.    

 

Szabó László:  – Eléggé népesedik ez a quados mezőny, hiszen 16-an indultunk ezen a versenyen, 
ami elég tekintélyes létszám szerintem. Én a 7. lettem, és akik előttem végeztek, azok végül is egy 
srác kivételével ugyanazok, akikkel a korábbi években is együtt versenyeztem. Ugye én egy évet 
hagytam ki, és elképesztő, hogy ez idő alatt mennyit gyorsultak ezek a srácok, és meglepően 
stabilan is versenyeznek.  

 

– Úgy gondolom, hogy a most előttem végző hat versenyző közül bárki képes lehet nyerni, és pont 
én voltam az a 7. helyen, aki már egy kicsit jobban elmaradtam a többiek idejétől. Szóval, nagyon 
színvonalas verseny volt ez, és határozottan fejlődik a sportág. Úgy érzem, hogy ha mindent 
tökéletesen összeraktam volna ezen a hétvégén, akkor is maximum 1-2 hellyel tudtam volna 
előrébb végezni. Ahhoz, hogy igazán az elejében tudjak menni újra, komolyabban rá kellene feküdni 
a témára, ez egészen biztos.    

 

– Amúgy igazi változatos tereprali-verseny volt ez – esővel, sárral, erdei utakkal stb. – úgyhogy én 
nagyon élveztem. Nekem egy dolog hiányzott igazából, mégpedig a navigátori kihívások. Két éve itt, 
Kapuváron még nagyon kellett tudni navigálni ahhoz, hogy az ember jól szerepeljen, most viszont a 
pálya 90%-a ki van szalagozva. Rám régen sem volt jellemző, hogy én lettem volna a leggyorsabb a 
mezőnyben, nekem mindig is inkább a navigáció volt az erősségem, és úgy látom, most ennek már 
kisebb a jelentősége a jó szereplés szempontjából, mint néhány éve volt.  

 

– Ugyanakkor megértem ezt a változtatást is, hiszen annyira felgyorsult a verseny, hogy ha ebben a 
tempóban össze-vissza bóklásznának a versenyzők, akkor abból tényleg lehetne baj, és nem biztos, 
hogy biztonságos lenne. Én is helyenként 130 kilométer/órával mentem a quaddal, úgy, hogy azért 
mégiscsak a természetben megyünk, még ha ki is van szalagozva a pálya, szóval nagyon észnél kell 
lenni.  

 

– Ez egy nívós nemzetközi verseny volt, nemzetközi mezőnnyel, de quadban a magyarok nagyon 
erősek, amit jól mutat, hogy előttem nem is végeztek külföldiek. Nyilván a gépek is sokat fejlődtek 
néhány év alatt, de ember is kell, aki megüli őket, szóval lehet, hogy én akkor se mennék sokra, ha 
most ráülnék a legjobb quadra. Én azért reménykedem benne, hogy hamarosan lesz szenior 
kategória is, és nem ezekkel a fiatal srácokkal kell versenyeznem!    

 

Együttműködő partnerek:  

Lavina Szervíz Kft, Oakley 

 

További információk:  
Borbás Bálint, sajtófőnök: +36-30/452-1692 
Melléklet: Sajtócélokra jogdíjmentesen felhasználható fotók. 
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